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Geachte leden van de commissie Beheer, 

Op 24 maart j . l . heb ik de commissie Beheer geïnformeerd middels een brief met 
kenmerk 2015/114001 waarin ik antwoord gaf op een aantal vragen rondom de 
ingetrokken kapvergunning voor de populieren aan de zuidzijde van de 
Westergracht. Aan het einde van deze brief adviseerde ik om belanghebbenden te 
laten participeren in en te informeren over de twee onderwerpen die toen speelden, 
te weten de bereikbaarheid gedurende de uitvoering en het voornemen tot kappen 
van de populieren aan de zuidzijde van de Westergracht. 

Wethouder Langenacker en ik hebben in een overleg met de ondememers van de 
De Ruiterweg en Plaza West op 26 maart j . l . besloten tot het instellen van een 
adviescommissie die de gemeente zou adviseren over de bomenkap en de 
bereikbaarheid. 

In vier avonden heeft de adviescommissie onder leiding van aannemer Dura 
Vermeer de twee onderwerpen uitvoerig behandeld. Alle voors en tegens van alle 
plannen en de varianten hierop zijn in een constructieve sfeer uitgebreid besproken. 
De laatste bijeenkomst was op 24 juni j . l . waarbij de adviescommissie op beide 
onderwerpen een unaniem advies heeft kunnen uitbrengen. 

Gaame bij beantwoording ons kenmerk vermelden 
Stadhuis, Grote Markt 2 Haarlem - Telefoon 14 023 
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Heden: 
Het unanieme advies van de adviescommissie komt in het kort neer op de volgende 
twee standpunten: 

1. Op basis van diverse argumenten kunnen alle leden achter de keuze staan 
om de bomen aan de zuidzijde te kappen en een herplant te doen voor 
alle gekapte bomen, door een zo groot mogelijk terug te planten boom. 
Met deze laatste term 'zo groot mogelijk' wordt bedoeld een boom die 
nog transporteerbaar is vanaf de kwekerij en een zo groot mogelijke 
boom die past bij de ruimte in de ondergrond die hij nodig heeft om te 
kunnen groeien. In de originele plannen was al aangegeven dat er een 
eiksoort terug geplaatst diende te worden. De definitieve soort wordt 
nog onderzocht, vanuit de adviescommissie is in ieder geval 
aangegeven dat dit een inheemse eiksoort moet zijn die ongevoelig is 
voor de eikenprocessie rups. 

2. De verkeersstromen gedurende de werkzaamheden zijn geoptimaliseerd om 
een zo groot mogelijke bereikbaarheid voor de buurt en de ondememers 
te realiseren. Daarnaast is gekozen voor een lange werkdag (van 7:00 
tot 23:00 uur) en het gelijktijdig uitvoeren van de Westergracht en het 
vervangen van de kademuur Leidsevaart. Hiermee kan de totale 
doorlooptijd van het werk worden teruggebracht naar 10 werkweken. 

Donderdagavond 2 juli, en de donderdag erop 9 juli, zijn twee bewoners 
informatieavonden georganiseerd. Er is in de adviescommissie afgesproken dat het 
goed is om de keuzes die behandeld zijn in de commissie, beknopt uit te werken en 
te laten zien aan alle belangstellenden zodat zeer helder is waarom uiteindelijk de 
kap van de bomen toch de beste keuze is. Ook zal Henk van Scherpenzeel, de 
bomenspecialist die de huidige populieren aan de Westergracht heeft beoordeeld en 
ook de adviescommissie van informatie heeft voorzien, aanwezig zijn op de 
bewoners informatieavonden. Er is gevraagd aan de leden van de adviescommissie 
of zij ook zo veel als mogelijk op deze avonden aanwezig willen zijn om het 
gezamenlijke advies nader toe te lichten. 

Nabije toekomst: 
Doordat met de adviescommissie alle (uitvoerings)varianten zijn besproken en 
afgewogen en zij tot een unaniem advies zijn gekomen, stellen wij voor om van 
verdere participatie af te zien. Het project gaat nog steeds uit van groot onderhoud 
zonder essentiële wijzigingen in de inrichting. Wel is het nodig om alle 
belanghebbenden goed te informeren en aan te geven wat de adviescommissie in 
haar advies heeft meegewogen. 
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De ondememers hebben in de adviescommissie uitgesproken dat zij graag zien dat 
we de werkzaamheden afronden voor half november in verband met de drukte 
rondom de december inkopen. Terug rekenend met 10 werkweken, moet dan begin 
september gestart worden met de werkzaamheden. 

De kapvergunning die na de laatste bewonersavond ingediend gaat worden, kent 
een doorlooptijd van minimaal 8 weken waarin een bewaartermijn van 6 weken zit. 
Dit is krap, maar wel mogelijk om dan toch begin september te starten met de 
werkzaamheden. 

Ik ga mij er op richten om de omgeving zo goed mogelijk te informeren over de op 
handen zijnde bomenkap en de keuzes die we hiervoor hebben moeten maken. 

Eind augustus zullen we met de adviescommissie nogmaals bij elkaar komen om de 
stand van zaken met elkaar te bespreken en de dan ontstane nieuwe 
aandachtspunten van een mogelijk laatste advies te voorzien. 

Met vriendelijke groet. 
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drs. Cora-Yfke Sikkema 


